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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Novák Katalin, tárca nélküli miniszter (családokért 
felelős) 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Elismerik végre, hogy nagy a baj?" 

Tisztelt Miniszter Asszony!

Köztudott, hogy a magyar élveszületési adatok az utóbbi évek során nagyjából egy szinten 
mozognak (a tavalyi, a koronavírus okozta, rosszul kezelt válsághelyzet által még kevésbé érintett) 
adatok bár szerencsére jobbak az előző évinél, mégsem érik el mondjuk a 2016-os adatot. 
Trendfordulóról beszélni tehát felelőtlenség és szakmaiatlan lenne, sőt, a trendforduló hiányát 
maguk a kormány mögött álló szakemberek is megerősítik. Miközben az élvesztületések száma nem
képes nagyságrendekkel meghaladni a 90 ezres szintet, és a következő években tovább csökken a 
szülőképes korban lévő magyar hölgyek száma, adódik a kérdés, hogy mire számít a kormányzat, 
illetve milyen célt tűzött ki maga elé. Az MNB a fenntarthatóság érdekében évente 110 ezer 
születésig tartaná kívánatosnak eljutni, évente 2 ezres növekménnyel - ez a jelenlegi adatok alapján 
sajnos a science-fiction kategóriája. Miniszter Asszony számára mi a konkrét célkitűzés, amely az 
ország fenntarthatóságát biztosíthatná? Érdemi válaszát nagy tisztelettel várom.


